

Date: 8 September 2024

Ref: COMP/654

التاريخ : 8 سبتمبر 2024

المرجع : COMP/654

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi  
CEO - Boursa Kuwait  
State of Kuwait

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم  
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت  
دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد

**Subject: Disclosure of Material Information**

**الموضوع / افصاح معلومة جوهريّة**

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 and its amendments regarding the disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الافصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attached: Disclosure of Material Information Form.

نرفق لكم نموذج الافصاح عن معلومة جوهريّة.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

معتز بن عبدالله الضراب  
الرئيس التنفيذي  
Muataz Abdullah Aldharrab  
Chief Executive Officer

نموذج الإفصاح عن معلومة جوهرية  
Disclosure of Material Information Form

Date:	8/9/2024	التاريخ :
Name of The Listed Company:	Kuwait Telecommunications Company stc	اسم الشركة المدرجة شركة الاتصالات الكويتية stc
Disclosure Title	Disclosure of Material Information	عنوان الإفصاح إفصاح معلومة جوهرية
The Material Information	Based on the Kuwait Investment Authority letter dated September 4 <sup>th</sup> 2024, we would like to inform you that the Kuwait Telecommunications Company "stc" Board of Directors has approved by circulation the decision No (7 \2024) today Sunday, September 8 <sup>th</sup> 2024, The appointment of Sheikh\ Mohammed Salman Al-Sabah as a Board Member of Kuwait Telecommunications Company stc As a representative of the Kuwait Investment Authority, starting from Sunday, September 8 <sup>th</sup> 2024.	المعلومة الجوهرية بناءً على الكتاب الوارد من الهيئة العامة للاستثمار و المؤرخ في 4 سبتمبر 2024، نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات الكويتية stc قد اعتمد بالتمرير القرار رقم ( 2024/7 ) اليوم الأحد الموافق 8 سبتمبر 2024، تعيين الشيخ / محمد سلمان الصباح عضو مجلس إدارة في شركة الاتصالات الكويتية stc ممثلاً عن الهيئة العامة للاستثمار ، وذلك اعتباراً من يوم الأحد الموافق 8 سبتمبر 2024.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	No Financial effect	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة لا يوجد أثر مالي